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在线阅读本书

The largest, most comprehensive American dictionary available! Combines print and
electronic versions in one great package, each featuring over 476,000 entries. Includes
a complimentary one-year subscription to the new Merriam-Webster Unabridged Web
site. CD for Windows and Macintosh computers.

作者介绍: 

Since 1937. Merriam-Webster is America's foremost publisher of language-related
reference works. The company publishes a diverse array of print and electronic
products, including Merriam-Webster's Collegiate® Dictionary, Eleventh Edition –
America's best-selling desk dictionary – and Webster's Third New International
Dictionary, Unabridged. Merriam-Webster can be considered the direct lexicographical
heir of Noah Webster. In 1843, the company bought the rights to the 1841 edition of
Webster's magnum opus, An American Dictionary of the English Language, Corrected
and Enlarged. At the same time, they secured the rights to create revised editions of
the work. Since that time, Merriam-Webster editors have carried forward Noah
Webster's work, creating some of the most widely used and respected dictionaries and
reference books in the world.
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字典

韦氏词典

英语

外语学习

英語

盲刺客成为近期综合字典控
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字典控

评论

常用电子版，书没用过也买不起

-----------------------------
Webster's 3rd New International Dictionary (Includes CD-Rom)_下载链接1_

书评

首先，我要说，由于时代原因，对这本书的详细介绍和评判的资料在网上很难找，无关
人等往往从所谓“从语言学词汇的释义谈《英汉辞海》的质量问题”一文以为该辞典难
堪大用。而我之所以知道这本书其实并不是什么见闻广博。只是因为家学渊源，原来家
里就藏有一本此书的上下册...  

-----------------------------
美国人正在纪念他们的韦伯斯特。诺阿·韦伯斯特，著名的《韦伯斯特大词典》创始人
。到20¨D6年2月，《韦氏大词典》出版整两百周年。美国人动不动就爱自诩世界第一
或世界第一之一，真正世界闻名的好东西却并不多，《韦氏大词典》实在算得一个。学
过英文的人大概都知道《韦氏》。...  

-----------------------------
王同億的《英漢辭海》有三個版本，一個是上下冊兩卷本，大16開，聖經紙，印刷質量
還說得過去，一個是上中下冊三卷本，大16開，豪華本，一個就是這個小16開三卷本
，印刷質量衹能用一個字形容“爛”，如果非要加上一個字的話，那就是“太爛”。以
上內容衹是對該書印刷質量的評論...  
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